
 

 

PROTOKÓŁ NR LI/2022 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 24 listopada 2022 r. 

W sesji wzięli udział: 

• 12 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy – Iwona Warkocka 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Renata Protasewicz 

• Radca prawny – Robert Krupa 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Gogolewie – Justyna Krajewska 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Motarzynie – Marzena Śmigielska 

• Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy Kaszubskiej – Anna Pietrzak 

• Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Motarzynie – Mirosław Turczyński 

• Radny Rady Powiatu Słupskiego – Marcin Kowalczyk 

Radni nieobecni: Lejczak Jadwiga, Knitter Rafał, Paczesny Piotr 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z L sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

4.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2022-2035, 

4.3 emisji obligacji, 

4.4 poboru podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatku od nieruchomości w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

4.5 określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

4.6 określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

4.7 rozpatrzenia petycji, 

4.8 zmieniająca uchwałę nr XLI/298/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 27 stycznia 2022 

r. w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.9 ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom 

kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 

4.10  przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Dębnica Kaszubska z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego na 2023 

rok. 



 

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

7.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

7.2 Komisji Rewizyjnej, 

7.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

7.4 Komisji Spraw Społecznych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Przebieg obrad: 

Ad. 1 

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 

Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 12:18 w sali konferencyjnej 

im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 

nieobecność trzech radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 2 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych zmian, wobec czego na sesji obowiązywał porządek 
obrad przesłany z zawiadomieniem o sesji. 

Ad. 3 

Zatwierdzono protokół z L sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

Ad. 4-4.1 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, stanowi załącznik nr 1 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz przedstawiła zmiany wprowadzone w stosunku do złożonego 
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 

Złożono wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały z punktu 4.1 w zakresie przytoczonym 
podczas sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Treść zmienionej uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LI/378/2022 i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 4.2 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2022-2035, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz przedstawiła zmiany wprowadzone w stosunku do złożonego 
projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na 
lata 2022-2035. 

Złożono wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały z punktu 4.2 w zakresie przytoczonym 
podczas sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Treść zmienionej uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LI/379/2022 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad. 4.3 

Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (10): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Krycki Adam, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LI/380/2022 i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad. 4.4 

Projekt uchwały w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatku od 
nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie trzech komisji. 
Komisja Rewizyjna nie miała quorum. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do 



 

 

projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LI/381/2022 i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad. 4.5 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie trzech komisji. 
Komisja Rewizyjna nie miała quorum. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do 
projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

ZA (9): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Leśniewski Witold, Olech 
Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LI/382/2022 i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 4.6 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 



 

 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LI/383/2022 i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Ad. 4.7 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji, stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie trzech komisji. 
Komisja Rewizyjna nie miała quorum. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do 
projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (10): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Krycki Adam, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LI/384/2022 i stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Ad. 4.8 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XLI/298/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 
27 stycznia 2022 r. w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska, stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie trzech komisji. 
Komisja Rewizyjna nie miała quorum. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do 
projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 



 

 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LI/385/2022 i stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Ad. 4.9 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 
obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, stanowi 
załącznik nr 29 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie trzech komisji. 
Komisja Rewizyjna nie miała quorum. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do 
projektu uchwały.  

Radny Bartłomiej Tutak zapytał jakie zapisy były przy poprzedniej uchwale? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że w poprzedniej uchwale zapisy odnośnie zwrotu 
kosztów ujęte były w cenie za 1 litr paliwa lub 1 kWh, obecnie odnoszą się do wysokości zwrotu 
kosztów za przejechanie 1 km zgodnie z rozporządzeniem określającym maksymalne stawki zwrotu 
kosztu przejazdu samochodem używanym do celów służbowych. 

W związku z brakiem dalszych pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący 
Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LI/386/2022 i stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Ad. 4.10 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Dębnica Kaszubska 
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego na 
2023 rok, stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie trzech komisji. 
Komisja Rewizyjna nie miała quorum. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do 
projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LI/387/2022 i stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 35 do 
protokołu. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Ad. 7-7.1 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu radny Ireneusz Ziółkowski poinformował, że 
komisja spotkała się w dniu 17.11.2022 r. podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady 
Gminy.   

Ad. 7.2 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Marcin Olech poinformował, że komisja spotkała się 
10.11.2022 r. Posiedzenie miało na celu przygotowanie się do kontroli Urzędu Gminy w zakresie 
obiektów stanowiących majątek Gminy Dębnica Kaszubska będących w dyspozycji OSP działających 
na terenie Gminy oraz kontrolę wydatków przeznaczanych na OSP działających na terenie Gminy. 
Następne spotkanie odbyło się 21.11.2022 r., podczas którego rozpoczęto kontrolę. 

Ad. 7.3 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Roman Cech poinformował, że komisja 
spotkała się 3.11.2022 r. w celu wydania opinii o petycji dotyczącej pilnej naprawy drogi 
ul. Brzozowej w miejscowości Dobra. Komisja ustaliła, że zostały wykonane odpowiednie prace 
mające na celu odprowadzenie wód opadowych, tj. wykopano rów melioracyjny, udrożniono 
przepust pod drogą. Wykonane prace będą monitorowane, a droga remontowana w ramach 
bieżącego utrzymania dróg. Wobec tego uznano, że petycja nie zasługuje na uwzględnienie. Kolejne 
spotkanie odbyło się 17.11.2022 r. podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 



 

 

Ad. 7.4 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych radny Mateusz Szerlowski poinformował, że 
komisja spotkała się 17.11.2022 r. podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 
Następne spotkanie odbyło się 21.11.2022 r. z Kierownikiem Ośrodka Pomocy Społecznej w Dębnicy 
Kaszubskiej oraz z Dyrektorem Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy Kaszubskiej. Protokoły z tych 
spotkań zostaną przekazane po ich sporządzeniu.  

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski przeszedł do wolnych wniosków i informacji. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że wpłynęło pismo z Urzędu 
Skarbowego dotyczące analizy oświadczeń majątkowych radnych. Wpłynął projekt uchwały 
budżetowej na 2023 rok wraz z uzasadnieniem oraz projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Dębnica Kaszubska na lata 2023-2035. Dodatkowo wpłynęła 
informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Dębnica Kaszubska w roku szkolnym 
2021/2022. 

Radny Roman Cech zapytał się o sytuację szkoły w Motarzynie, gdyż mieszkańcy zgłaszają obawę 
o zamknięcie szkoły. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że procedura zamknięcia szkoły jest trudna i nie jest 
planowana. Aby przedszkole w Budowie dalej mogło funkcjonować należy je dostosować do 
przepisów p.poż dla przedszkoli. Kosztorys adaptacji budynku wyceniono na 1,7 mln zł. Analizowano 
możliwość dostosowania Zespołu Szkół w Motarzynie, jednakże budynek ten nie spełnia przepisów 
do przeniesienia przedszkola. W przypadku przedszkola droga ewakuacji jest inna aniżeli uczniów 
szkoły podstawowej. Rozważano możliwość budowy przedszkola przy szkole, jednakże też pojawiają 
się tu problemy. Jeżeli doszłoby do budowy przedszkola w Budowie byłoby 2-izbowe. Lepiej jest 
wybudować nowy budynek aniżeli dostosować obecny, tym bardziej, że na górze budynku są 
mieszkania. Sytuacja samej szkoły jest trudna ze względu na spadek liczby urodzeń dzieci o 40-50%. 
W Gogolewie i Motarzynie są klasy łączone. Dodatkowo w bliskiej odległości jest szkoła 
w Niepoględziu, do której uczęszczają dzieci z naszych obwodów szkolnych.  

Dyrektor Zespołu Szkół w Motarzynie poinformowała, że aby sanepid umożliwił funkcjonowanie 
przedszkola wystarczy położyć nową posadzkę i położyć gumoleum. Dostosowanie szkoły pod 
względem przepisów p.poż. to druga sprawa. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że aby przedszkole funkcjonowało bez przerwy, 
rozpoczęcie budowy nastąpiłoby w 2024 roku. Zmiana sposobu funkcjonowania i nowe zasady 
funkcjonowania przedszkola. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zapytał się o możliwość dofinansowania budowy 
przedszkola ze środków zewnętrznych. Zapytał się również o wysokość planowanego zadłużenia 
gminy w roku 2023. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że nie ma możliwości dofinansowania budowy 
przedszkola. Ewentualnie nowe rozdanie środków z Polskiego Ładu mogłoby dać taką możliwość. 
Wycena 1,7 mln zł na dostosowanie budynku do obowiązujących wymogów została sporządzona już 
jakiś czas temu. Obecnie koszty te prawdopodobnie wzrosłyby. Budowa przedszkola wraz 
z wyposażeniem szacowana jest na około 2 mln zł. 



 

 

Pracownik urzędu Karolina Jóźwiak zaprosiła wszystkich chętnych na bieg i marszobieg organizowany 
w dniu 3.12.2022 r. Akcja ta jest oddolną inicjatywą mieszkańców chcących pomóc młodej osobie 
w uzbieraniu środków na protezę nogi. Zapisy na bieg/marszobieg nadal trwają. Przy zapisach 
pobierana jest opłata, która w całości zasili konto zbiórki. Obecnie zebranych jest około 180 tys. zł, 
a potrzeba 200 tys. zł. Każda złotówka i wsparcie będą mile widziane. Na wszystkich uczestników 
czekać będzie gorąca zupa i napoje, przekąski i inne atrakcje. Będzie osoba prowadząca całą imprezę, 
na pewno warto będzie się spotkać ze znajomymi bądź poznać nowe osoby. Podczas trwania imprezy 
dostępne będą puszki, do których zbierane będą środki na pomoc. Wszystko jest w pełni legalne, 
zbiórka jest zarejestrowana, a całość atrakcji i poczęstunku będzie darmowa. Wszystkie osoby 
pomagające w organizacji działają jako wolontariusze. 

W godzinach 13:25-13:30 z powodu awarii technicznej trwała przerwa w obradach. 

W czasie przerwy sesję Rady Gminy opuścił radny Krzysztof Badowski. 

Po przerwie ponownie zachęcono do uczestnictwa w biegu charytatywnym, a Skarbnik Gminy Renata 
Protasewicz udzieliła informacji, że zadłużenie gminy w roku 2023 wyniesie 7 192 854,20 zł. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski o godzinie 13:37, po wyczerpaniu porządku 
obrad, zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

 

Protokołowała: 
Emilia Konopka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Obrady prowadził: 
Ireneusz Ziółkowski 
Przewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 


